

PVC碳纤发热线AWM10543

产品名称	PVC碳纤发热线AWM10543
公司名称	东莞星冠电热制品有限公司
价格	.65/米
规格参数	品牌:星冠 型号:AWM10543 线径:1.0-6.5
公司地址	东省东莞市企石镇铁炉坑村慧丰工业园A1栋
联系电话	13922533571

产品详情

【中文编辑】

产品名称/PART NAME

[PVC碳纤发热线](#)

PVC Carbon firber Heating wire

产品型号：AWM10543

工频耐压：3000V

绝缘电阻： 100MQ

耐温度值：105

耐电压值：300V

电阻范围：133、66、33、17、11 /M

线径范围：Ø2.0~6.0mm

【ENGLISH EDITOR】

PRODUCT MODEL : AWM10543

ISULATION VOLTAGE : 3000V

ISULATION RESISTOR : 100MQ

RATED TEMPERATURE : 105

RATED VOLTAGE : 300V

RESISTOR RANGE : 133、66、33、17、11 /M

DIAMETER RANGE : Ø2.0~6.0mm

【中文编辑】

产品应用/APPLY

---红外保健暖毯、电热毯、电热垫、电热服装、电热手套、游泳池、医疗保温及按摩器材等内部用线

【ENGLISH EDITOR】

---Infrared health blanket. Electrical blanket Heating PAD Heating Clothing. Electrical glove, And so on.

【中文编辑】

产品结构及材质说明/Structure&Material:

1、发热丝

的热惯性小，发热快，电热转换度达99%以上，省电节能；通电加热1~3分钟就可将电热毯及电热床垫等电热织物产品达到需求温度

2、远红外辐射度高：波长8~15uM远红外低温对人体有益

3、发热体抗氧化性好，不易老化，经久耐用

4、电阻值稳定，发热均与，发热温度和发热能量可随发热线的长度及工作电压控制

5、产品弯曲测试：5000次以上，无异常（测试依UL、IEC测试标准）

6、产品的弯曲测试：25000次以上，无异常（测试依UL、IEC测试标准）

7、常用碳纤规格：1K、3K、5K、6K、9K、12K、15K、18K、24K、30K、36K、48K

【ENGLISH EDITOR】

1、 Heating Quickly, High Efficiency of Electricity translstes in to heat about 99%, It can make the Blanket to reach the temperarure of people`s body in

very short time about 1~3minutes

- 2、 High infrared radiation : wavelength about 8~15um is good at body.
- 3、 [Heating](#) stability well, long life
- 4、 Resistor value stability, heat equality, The temperature and heat are controlled by the length and the rated voltage.
- 5、 Bend test NO: 5000 (According to UL/IEC Standard).
- 6、 Circumnutating Test NO: 25000 (According to UL/IEC Standard).
- 8、 General specification: 1K、 3K、 5K、 6K、 9K、 12K、 15K、 18K、 24K、 30K、 36K、 48K

【中文编辑】

包装清单

起定量：2000M（5000M以下，运费买家自行承担）

包装：500M/卷

备注：可按客户要求，裁条加工，接头处理加工，接头防水处理等

【ENGLISH EDITOR】

Packing list

From the quantitative: 2000M (5000M, freight buyers themselves)

Volume 500M/ package

Preparation of note: according to the requirements of cutting, processing, processing joint, joint waterproofing etc.

【中文编辑】

服务承诺：

客户自购买皇冠产品之日起，由皇冠客户部门建立客户档案，在6年保证期内若发生的问题系由公司产品自身的加工缺陷造成质量问题，均可凭收货单得到换货或退货的待遇。

【ENGLISH EDITOR】

Service commitment:

Customers from the purchase of a product incomparabilis, and by the customer department Xingguan build customer files, in 6 years guarantee period

if the problem by products processing defects caused by quality problems, can by receipt with get the treatment of replacement or return.